
Drøftelsessag: Hovedstadens Letbane 

BAGGRUND FOR SAGENS FREMLÆGGELSE 

Miljø- og trafikudvalget har ønsket at invitere bestyrelsesformanden for Hovedstadens Letbane til en drøftelse om 
letbanen, dens anlæg og placering af stationer, afklaring af tekniske elementer samt drøfte vækstmulighederne for 
letbanen. 
  
Derfor lægger administrationen op til en fælles temadrøftelse mellem miljø- og trafikudvalget og erhvervs- og 
vækstudvalget om letbanen. 

INDSTILLING 

Administrationen indstiller: 
  
at miljø- og trafikudvalget og erhvervs- og vækstudvalget drøfter sagen på baggrund af oplæg fra 
Hovedstadens Letbane. 

SAGSFREMSTILLING 

På baggrund af drøftelser om Dispositionsforslaget for letbaneprojektet på miljø- og trafikudvalgets møde den 2. juni 
2015, har miljø- og trafikudvalget ønsket at invitere bestyrelsesformanden og administrerende direktør for 
Hovedstadens Letbane til et møde i udvalget. Udvalget har ønsket at drøfte bl.a. tilgængelighed og placering af 
stationer i forhold til hospitalerne og adgangen mellem letbanen og hospitalerne. På mødet vil udvalget få mulighed 
for at stille spørgsmål til projektet og processen. 
  
Administrationen har derfor planlagt en fælles drøftelse mellem miljø- og trafikudvalget og erhvervs- og 
vækstudvalget om Hovedstadens Letbane. 
  
Bestyrelsesformand for Hovedstadens Letbane Anne Grete Holmsgaard vil holde et oplæg om letbaneprojektet. I 
oplægget vil der være en præsentation af Hovedstadens Letbane, status og fremdrift af projektet samt kommende 
milepæle. Derudover deltager administrerende direktør i Hovedstadens Letbane Henrik Plougmann Olsen. 
  
Oplægget vil kunne danne grundlag for en videre drøftelse i udvalgene. 

ØKONOMISKE KONSEKVENSER 

En tiltrædelse af indstillingen indebærer ikke i sig selv økonomiske konsekvenser. 

KOMMUNIKATION 

Ingen særskilt kommunikationsindsats planlagt. 
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